

To: All Virtual Asset Service Providers (VASPs)

Subject: Compliance with CBUAE PTSR – [NoC]
Non-Objection Registration Requirement

Date: 23 July 2025

Reference: CBUAE Payment Token Services
Regulation [\[link\]](#)

Dear Regulated VASP Partners,

As part of our commitment to ensuring full regulatory compliance and inter-agency alignment within the UAE's financial ecosystem, the Virtual Assets Regulatory Authority (VARA) draws your attention to the **Payment Token Services Regulation (PTSR)** issued by the **Central Bank of the UAE (CBUAE)**.

1. VA Payment Token Services Registration Requirement

Under the PTSR, all **Virtual Asset Service Providers (VASPs)** engaged in **Fiat-Backed Payment Token (FPT)** activities are required to register with the CBUAE.

2. Grace Period Ending – 20 August 2025

The CBUAE has provided a grace period to support transitional compliance with the new obligations under PTSR. Please note that **this grace period will expire on 20 August 2025**. VASPs that are non-compliant beyond this date risk regulatory

إلى: جميع مزودي خدمات الأصول الافتراضية

الموضوع: متطلبات شهادة عدم الممانعة الخاصة بالامتثال لمتطلبات تسجيل خدمات الدفع بالأصول الافتراضية التابعة لمصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي
التاريخ: 23 يوليو 2025
المرجع: لائحة خدمات رمز الدفع الصادرة عن مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي [\[link\]](#)

السادة مزودي خدمات الأصول الافتراضية،
حرصاً من سلطة تنظيم الأصول الافتراضية على ضمان الامتثال التنظيمي الكامل والتنسيق بين الجهات الرقابية في النظام المالي لدولة الإمارات العربية المتحدة، نلفت انتباهكم إلى "لائحة خدمات رمز الدفع" الصادرة عن مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي.

1- متطلبات تسجيل خدمات رمز الدفع للأصول الافتراضية
بموجب لائحة خدمات رمز الدفع، يتعين على جميع مزودي خدمات الأصول الافتراضية الذين يمارسون أنشطة رمز الدفع المدعوم بعملة نقدية التسجيل لدى مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي

2- انتهاء فترة السماح - 20 أغسطس 2025

منح مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي مهلة لتسهيل الامتثال التدريجي للالتزامات الجديدة بموجب لائحة خدمات رمز الدفع. يرجى أخذ العلم بأن فترة السماح هذه ستنتهي في 20 أغسطس 2025. قد يتعرض مزودي خدمات الأصول

repercussions and may be subject to enforcement actions. 3. Required Action by Concerned VASPs If your entity is currently performing, or intends to perform, VA Payment Token Services and has not yet registered with CBUAE, you are urged to immediately initiate contact with the CBUAE Licensing Team. The CBUAE Licensing Team will provide you with the full registration form, process guidelines, and required documentation. CBUAE Licensing Contact: Licensing@cbuae.gov.ae Next Steps We recommend all VASPs conduct an immediate internal review to determine applicability and ensure timely communication with the CBUAE, where necessary. Please also notify your VARA supervision contact should you fall within the scope of this registration requirement. We appreciate your continued cooperation and commitment to maintaining the UAE's position as a globally trusted and well-regulated virtual asset jurisdiction.	الافتراضية غير الممثلين بعد هذا التاريخ لعواقب تنظيمية وإجراءات إنفاذ. 3- الإجراء المطلوب من مزودي خدمات الأصول الافتراضية المعنيين إذا كانت جهتكم تقدم حالياً خدمات رمز الدفع للأصول الافتراضية أو تنوي تقديمها ولم تقم بعد بالتسجيل لدى مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي، فنحن نحثكم على الاتصال فوراً بفريق التراخيص في مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي لبدء الإجراءات اللازمة. سيوفر فريق التراخيص في مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي استمارة التسجيل الكاملة، وإرشادات العملية، والوثائق المطلوبة. للتواصل مع قسم التراخيص في مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي: Licensing@cbuae.gov.ae الخطوات التالية نوصي جميع مزودي خدمات الأصول الافتراضية بإجراء مراجعة داخلية فورية لتحديد مدى الانطباق وضمان التواصل في الوقت المناسب مع مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي عند الاقتضاء. يرجى أيضاً إخطار جهة الاتصال المختصة بالإشراف في سلطة تنظيم الأصول الافتراضية في حال انطباق متطلبات التسجيل هذه عليكم. نقدر تعاونكم المستمر والتزامكم بالمحافظة على مكانة دولة الإمارات كجهة موثوقة عالمياً ومنظمة في مجال الأصول الافتراضية.
---	---

For questions or assistance from the VARA team,
please contact:

Supervision@vara.ae

Sincerely,



Supervision Department
Virtual Assets Regulatory Authority (VARA)

للأسئلة من فريق سلطة تنظيم الأصول الافتراضية، يرجى

التواصل عبر:

Supervision@vara.ae

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

إدارة الإشراف
سلطة تنظيم الأصول الافتراضية